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Spørgsmål
Vil ministeren i fortsættelse af samrådet 6/2-14 genoverveje og undersøge mulighederne 
for at få afdækket, hvorfor der er sket en stigning i antallet af sager om omklassificering af 
landbrugsejendomme til beboelsesejendomme, f.eks. via et udtræk af sager, hvor der er 
sket et skift fra vurderingskode 5 til 1?

Svar
Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT:

”Som det fremgår af tabel 1 i svaret på ULØ spørgsmål 89 af 12. februar 2014 (alm. del),
er der fra 2000 til 2012ikke sket en stigning i antallet af sager vedrørende omklassificering 
af landbrugsejendomme til beboelsesejendomme, hverken absolut eller relativt.”


